
Referat personalemøde 31/5-23 

 

1. Gennemgang af huset:  

 

Vuggestue og børnehave. Der er sat ekstra bemanding på fra 14-luk. En ansat er 

opereret i skulderen og bør være tilbage om 2 måneder.  

Ellers er der ansat flere timelønnede, så minimumsnormeringerne kan overholdes 

også i ydertimer.  

 

Vuggestuen bruger en del tid på indkøringer af nye børn, nu hvor der lige har været 

flyttedag. 

 

 Legetøj bliver løbende revurderet og skiftet ud med nyt eller noget der er på lageret. 

 

 El-cyklerne med lad bliver brugt flittigt på ture i området. 

 

Der har været uanmeldt pædagogisk tilsyn i april med rigtig god tilbagemelding og 

ros. 

 

Farvelfest inden flyttedag var en stor succes og vejret var med os.  

 

Fritidshjem: 

5 nye børn er startet i forbindelse med overgang til fritidshjem. Det er gået godt.  

 

Der bliver øvet at cykle hver onsdag til og fra skolerne, så børnene er klar, når de 

starter til august. 

 

Der bliver arbejdet på bedre og tættere samarbejde med skolen. 

 

Der er fokus på børnenes trivsel. 

 

Der er startet 3 nye medarbejdere på fritidshjemmet. Nogle er ansat over sommeren, 

andre i fast stilling.  

 

 

 Klub: 

Fremmøde af 60 børn dagligt,hvilket er okay. Der er i øjeblikket nogle konflikter 

mellem nogle piger, som man forsøger at have fokus på.  

 

God indkøring af nye børn. 

 

Der er gang i rollespil og krea/systue. 

 

Der mangler personale, så det er ikke sikkert, at alle ture/udflugter bliver til noget. 

 

Ungdomsklub: 

Arbejder på at gøre det mere attraktivt at komme i ungdomsklub. Startet ungeråd, 

hvor de unge hjælper med, at beslutte ture+aktiviteter. 



 

 

 

 

2. Det er besluttet, at der ikke skal flere i praktik i klub og frit. De studerende har ikke 

helt levet op til de forventninger, der kræves, og der bruges meget energi og tid på 

dem.  

 

3. Der er en god økonomi i institutionen, men der er en del færre medlemmer i klub og 

frit (ca 30 mindre end sidste år). 

 

4. Der er kommet nyt sand i sandkasser og der skal sættes snurretoppe op på 

legepladsen i fritten.  

 

5. Sommerfest 16/6 fra kl 17 med musik, balloner og aktiviteter. Det besluttes at grill 

tændes kl 17, så familier med mindre børn, kan nå at spise med.  

 

6. Vi taler om samarbejdet med LDD. 

 

7. Rengøringsansat. Vi taler om, at der mangler rengøring i garderoben i specielt 

vuggestue og børnehave.  

 

8. Funchis foto bliver brugt næste gang, der skal tages foto til efteråret. 

 

9. Minimumsnormeringer i 2024: Der mangler en enkelt ansat på 28 timer for at 

institutionen er klar til kravene om minimumsnormeringer.  

 

10. Sommerferien ser god ud i forhold til fremmøde af børn/børn der holder ferie. Vi 

håber at 50% holder ferie i efterårsferien og 50% holder ferie i vinterferie, så 

personalet kan få lov at holde ferie. 

 

 

Næste møde er 23/8-23 

-punkt på dagsorden er bla. sukkerpolitik 


